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INTERPELACJA 

 

 

Proszę o analizę funkcjonowania Tarnowskiego Azylu, między innymi proszę 

o informację: 

- ile zwierząt przebywa w Azylu; 

- ilu pracowników jest zatrudnionych w Azylu, zakresy obowiązków oraz czy 

jest to wystarczająca liczba osób; 

- jakie są rzeczywiste koszty funkcjonowania Azylu a jak jest dotacja Miasta; 

- jakie działania są prowadzone w ramach promocji adopcji; 

- jakie są aktualne warunki bytowe zwierząt przebywających w Azylu. 

 

 

 

Z poważaniem 

Agnieszka Danielewicz 


